



ASMAN TECHNOLOGY expose à EUROSATORY ASMAN TECHNOLOGY exhibits at EUROSATORY

ASMAN TECHNOLOGY, expert reconnu en communications longue portée et en systèmes de surveillance, a le plaisir d'annoncer sa participation au salon EUROSATORY, qui se tiendra du 17 au 21 juin 2024 à Paris (France).

À cette occasion, nous mettrons en avant notre gamme de services aériens et nos solutions innovantes comprenant :

- les communications et le commandement,
- les kits ISR¹ pour vecteurs aériens,
- la surveillance de zone et la lutte anti-drone.

En tant que distributeur officiel de TRAKKA SYSTEMS et RETIA, ASMAN TECHNOLOGY présentera également les nouvelles versions de leurs solutions optronique et radars.

ASMAN TECHNOLOGY, a recognized expert in long-range communications and surveillance systems, is pleased to announce its participation in the EUROSATORY exhibition, to be held from 17 to 21 June 2024 in Paris (France).

We will be showcasing our range of air services and innovative solutions including:

- communications and command systems,
- ISR¹ kits for airborne vehicles (airplane, helicopter, drone),
- area surveillance and anti-drone systems.

As an official distributor of TRAKKA SYSTEMS and RETIA, ASMAN TECHNOLOGY will also be presenting the latest versions of their optronic and radar solutions.



ADVANCED SOLUTIONS FOR AIR SURVEILLANCE

- Advanced Communication and Command Systems
- Enhanced ISR Kits for Airborne Platform
- Comprehensive Air Services
- Command Post and Radio Relay Integration



Pour prendre rendez-vous avec ASMAN TECHNOLOGY ou pour obtenir plus d'informations, veuillez contacter : hugo@asman-technology.com.

To make an appointment with ASMAN TECHNOLOGY or for further information, please contact our sales department: hugo@asman-technology.com.

* * *

A propos de ASMAN Technology / About ASMAN Technology :

ASMAN Technology est une PME de Nouvelle Aquitaine (France) qui conçoit, développe, commercialise et opère des solutions de surveillance, de photogrammétrie et d'inspection aériennes légères adaptées aux avions, hélicoptères, aérostats et drones. L'offre est construite autour d'un système de mission modulaire permettant d'opérer les équipements embarqués, en temps réel, depuis le sol. ASMAN Technology réalise également des prestations d'essais en vol et des missions de travail aérien.

ASMAN Technology is a French SME based in Nouvelle Aquitaine (France), which designs, develops, markets and operates light aerial monitoring, photogrammetry and inspection solutions for aircraft, helicopters, aerostat and drones. The offer is built around a modular mission system allowing to operate the onboard equipment, in real time, from the ground. ASMAN Technology also performs flight test services and aerial work missions.

¹ Intelligence, Surveillance, Reconnaissance